
ZAB.0012.6.2.2022   

 
Protokół nr 20/22 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu we Włocławku  

       z dnia 3 sierpnia  2022 roku  

 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 3 sierpnia  2022 roku o godzinie 13:45  Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Pan Wojciech Rudziński dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich 
członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Pana Mariusza Kieszkowskiego – 
Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, 
a zatem obrady są prawomocne. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali porządek obrad wraz 
z materiałami, z którymi można było się zapoznać. Przewodniczący Komisji zapytał członków 
Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? Nie było żadnych uwag. Wobec braku 
uwag, Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  
i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za - 5 
Przeciw- 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 11 punktów w brzmieniu :  

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 



4. Przyjęcie protokołu nr 19/22 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 11 marca 2022 roku. 

5. Raport z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin 

i Nasiennictwa w Bydgoszczy za 2021 rok  na terenie  powiatu  włocławskiego.  

6. Informacja o wynikach kontroli  obiektów o podstawowym znaczeniu dla województwa 

kujawsko – pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony Środowiska 

w 2021 roku. 

7. Informacja o wykorzystaniu przez Gminne Spółki Wodne z terenu powiatu 

włocławskiego dotacji podmiotowych z różnych źródeł na realizację prac 

konserwacyjnych, napraw, urządzeń i obiektów melioracyjnych za rok 2021 oraz 

z realizacji zadań wynikających z nadzoru starosty nad spółkami wodnymi lokalne 

partnerstwo wodne.  

8. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań związanych  z ochroną gruntów 

rolnych i leśnych za 2021 rok.  

9. Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2021 na terenie Powiatu 

Włocławskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne: 

a. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny 

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2021. 

b. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Gostyninie na 

obszarze powiatu włocławskiego  za rok  2021. 

c. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu 

na obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

d. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kole na 

obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

e. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie na 

obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

f. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny we Włocławku  

na obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

10. Sprawy różne. 

11.  Zamknięcie obrad komisji.     
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 



4. Przyjęcie protokołu nr 19/22 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska z dnia 11 marca 2022 roku. 

 
Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
19/22 z dnia  11 marca  2022 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 19/22 z dnia  11 marca  
2022 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 19/22 z posiedzenia komisji z dnia 11 marca  2022 roku. 
 
 

5. Raport z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin 
i Nasiennictwa w Bydgoszczy za 2021 rok  na terenie  powiatu  włocławskiego.  

 
     Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali raport z działalności 
Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Bydgoszczy za 2021 
rok  na terenie  powiatu  włocławskiego.  
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś uwagi lub pytania do 
przedstawionego sprawozdania? Nie było żadnych uwag ani pytań. Wobec braku uwag i pytań 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem raportu z działalności Wojewódzkiego 
Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Bydgoszczy za 2021 rok  na terenie  
powiatu  włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła raport z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin 
i Nasiennictwa w Bydgoszczy za 2021 rok  na terenie  powiatu  włocławskiego. 
 
Raport z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa 
w Bydgoszczy za 2021 rok  na terenie  powiatu  włocławskiego stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 

6. Informacja o wynikach kontroli  obiektów o podstawowym znaczeniu dla 
województwa  kujawsko – pomorskiego  przeprowadzonych przez  Inspekcję  
Ochrony Środowiska w 2021 roku.    

 



Przewodniczący Komisji –  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali Informację o wynikach 
kontroli  obiektów o podstawowym znaczeniu dla województwa kujawsko – pomorskiego 
przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony Środowiska w 2021 roku. 

Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy ktoś ma  jakieś uwagi lub pytania? 
Nie było żadnych uwag ani pytań. Wobec braku uwag i pytań , Przewodniczący Komisji 
zapytał, kto jest za przyjęciem  Informacji o wynikach kontroli  obiektów o podstawowym 
znaczeniu dla województwa kujawsko – pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję 
Ochrony Środowiska w 2021 roku  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Informację o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla 
województwa kujawsko – pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony 
Środowiska w 2021 roku. 
Informacja o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla województwa 
kujawsko – pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony Środowiska w 2021 
roku stanowi załącznik nr  5  do niniejszego protokołu. 
 
7. Informacja o wykorzystaniu przez Gminne Spółki Wodne z terenu powiatu 

włocławskiego dotacji podmiotowych z różnych źródeł na realizację prac 
konserwacyjnych, napraw, urządzeń i obiektów melioracyjnych za rok 2021 oraz 
z realizacji zadań wynikających z nadzoru starosty nad spółkami wodnymi lokalne 
partnerstwo wodne.  
 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali Informację o wykorzystaniu 
przez Gminne Spółki Wodne z terenu powiatu włocławskiego dotacji podmiotowych z różnych 
źródeł na realizację prac konserwacyjnych, napraw, urządzeń i obiektów melioracyjnych za rok 
2021 oraz z realizacji zadań wynikających z nadzoru starosty nad spółkami wodnymi lokalne 
partnerstwo wodne.  

Radny Zygmunt  Wierzowiecki – zapytał, czy ktoś z powiatu sprawuje nadzór nad tymi 
pracami, usługami, które są wykonywane przez te spółki wodne, tj. czyszczenie rowów, 
czyszczenie dna?   

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska – powiedział, że jeżeli chodzi  
o sprawę nadzoru, to Starosta nadzoruje  spółki wodne oczywiście, ale w zakresie 
przestrzegania statutu. Głównie sprawy związane z utworzeniem spółki, zatwierdzeniem statutu 
i potem ewentualnie sprawy związane z rozwiązaniem takiej spółki.  Natomiast jeżeli chodzi 
o nadzór nad pracami, zadaniami, które realizują to w kwestii rozliczenia oczywiście dotacji. 
Natomiast fizyczne wykonanie zadań nie leży tu w gestii nadzoru starosty.  

W sprawozdaniu są informacje jak spółki wodne realizowały zadania w zeszłym roku. Kwota 
niecały 1 mln zł, więc skala patrząc na potrzeby niewielka, ale też i zróżnicowanie w samych 
spółkach co do wykorzystania tych dotacji jest dosyć spore między tymi które wykonały mało 



tych zadań lub niektóre wcale, a tymi, które rzeczywiście sporo tych pieniędzy udało im się 
pozyskać i zrealizować jakieś prace. Jeżeli chodzi o spółkę  w Baruchowie, to nie realizowała 
żadnych  zadań. Spółka w Boniewie  44 200 zł . W zeszłym roku Spółka Wodna w Brześciu 
Kujawskim 64 500 zł, Spółka Wodna Lubraniec 36 800 zł , Spółka Wodna Rakutówka Kowal 
18 000 zł, Spółka Wodna Izbica Kujawska 79 700 zł, Spółka Wodna Chodecz 277 600 zł, 
Gminna Spółka w Fabiankach 63 800 zł, Gminna Spółka Wodna w Lubaniu 109 530 zł,  Spółka 
Wodna Choceń 182 619 zł, w Lubieniu kujawskim nie funkcjonuje żadna spółka na terenie 
gmina i Gminna Spółka Wodna we Włocławku, Gmina Włocławek 48 200 zł. Łącznie to jest 
924 000 zł i widzimy, że to zróżnicowanie, co do tych spółek jest dosyć spore, ale jeżeli chodzi 
o zadania jakie realizują, to mimo tego, że np. spółka  ma 100 000 zł, czy ponad 100 000 zł. Są 
to głównie sprawy związane z bieżącym utrzymaniem i naprawami. Natomiast nie widać tu 
jakiś znaczących inwestycji odtworzeniowych czy nowych jeżeli chodzi o drenaże czy 
odwodnienie czy nawadnianie. Jeżeli chodzi o partnerstwa wodne, to trwa nabór do września 
na zadania inwestycyjne.  

Radny Jan Ambrożewicz  – powiedział, że  ma wątpliwości i chyba nie powinno być takiej 
sytuacji, że dajemy pieniądze i nie jesteśmy w stanie tego sprawdzić jak to zostało 
wykorzystane. Proszę, aby Pan Naczelnik przedstawił opinie radcy prawnego , czy taka 
procedura o jakiej Pan mówi jest zgodna z prawem, tzn. my przeznaczamy pieniądze, spółka 
się nie rozlicza, a my nie kontrolujemy. Również inne podmioty, którym dajemy dotacje, gdzie 
trzeba przedstawić faktury, musi być inspektor nadzoru. Ktoś musi za to odpowiadać, bo może 
zdarzyć się tak, że zostały przekazane pieniądze, a na dokumencie  jest przedstawione, że było 
wykonane coś  innego. Jest  to moje daleko idące domniemanie, ale będę spokojny jeżeli będzie 
taka opinia, że mamy przekazywać pieniądze i nie wnikać w to, co mi się wydaje niestety mało 
prawdopodobne, ale w przypadku spółek wodnych, to jest wszystko możliwe.  

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska – powiedział, że jeżeli chodzi 
o dotację z samego powiatu, czy rada powiatu, czy zarząd powiatu, to my jako organy nie 
udzielamy dotacji. Nie udzielaliśmy ich dla tych spółek w roku 2021, więc trudno oczekiwać, 
abyśmy my ich rozliczali z tych pieniędzy, które przekazywane są od wojewody. Od tych 
organów od których otrzymują pieniądze to jestem przekonany, że są  faktury i te rozliczenia 
są dokonywane. Każdy pieniądz publiczny musi być rozliczony, więc czy pieniądze od 
wojewody, czy od marszałka, czy też z agencji  restrukturyzacji i modernizacji rolnictwa jeżeli 
takie otrzymano, to na pewno są rozliczenia. Gdybyśmy udzielali dotacji od nas z powiatu czy 
z zarządu, to na pewno tych rozliczeń byśmy również pilnowali. 

Radny Roman Tomaszewski – zapytał jaki jest status prawny spółki wodnej w Gminie 
Baruchowo, czyli spółki wodnej Baruchowo. Z informacji jakie posiada, spółka jest niby 
zawieszona, widać że nie działa.  Radny zapytał o to, aby była możliwość zrobienia jakiś 
ruchów w celu wydelegowania osób, które by się tym zajęły. Radny zapytał też o  to, czy  jeżeli 
spółka z terenu naszego powiatu wnioskuje z takimi czy innymi programami, to czy 
w Starostwie jest osoba, która mogłaby mu pomóc sporządzić dokumentację, czy też w jakiś 
sposób formalnie pomóc w osiągnięciu jakiś dotacji? 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska – powiedział, że jeżeli chodzi 
o spółkę w Baruchowie, to z tego co mu wiadomo, to została zawieszona działalność spółki 
i nie są pobierane składki od właścicieli  gruntów rolnych. Trudno więc oczekiwać jakiś działań 
skoro nie mają  na to przeznaczonych  pieniędzy. Może być taka sytuacja i to przewiduje 
oczywiście prawo. Natomiast my nie możemy wymusić na nich i nikt nic nie zrobi za członków, 



jeżeli oni sami nie wymienią zarządu czy nie zmienią prezesa, czy innych władz gminnej spółki. 
Ta sama sytuacja jest w Brześciu, gdzie też przychodzą różne skargi na działanie gminnej 
spółki, że pobierają opłaty, a nie są realizowane  potrzeby, które zgłaszane są przez  właścicieli 
gruntów rolnych. My możemy oczywiście apelować i to robimy na piśmie do władz spółki 
wodnej. Jeżeli chodzi o drugie pytanie, to w Wydziale Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest 
pracownik, który zajmuje się sprawami związanymi ze spółkami wodnymi. Jeżeli tylko będzie 
taka potrzeba, to oczywiście może  pomóc w wypełnieniu takich wniosków, czy skierowaniu 
do partnerstwa wodnego ,które działa pod patronatem Kujawsko Pomorskiego Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego w Minikowie.  

Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy ktoś ma  jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 
Informacji o wykorzystaniu przez Gminne Spółki Wodne z terenu powiatu włocławskiego 
dotacji podmiotowych z różnych źródeł na realizację prac konserwacyjnych, napraw, urządzeń 
i obiektów melioracyjnych za rok 2021 oraz z realizacji zadań wynikających z nadzoru starosty 
nad spółkami wodnymi lokalne partnerstwo wodne  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Informację o wykorzystaniu przez Gminne Spółki Wodne z terenu powiatu 
włocławskiego dotacji podmiotowych z różnych źródeł na realizację prac konserwacyjnych, 
napraw, urządzeń i obiektów melioracyjnych za rok 2021 oraz z realizacji zadań wynikających 
z nadzoru starosty nad spółkami wodnymi lokalne partnerstwo wodne. 

Informacja o wykorzystaniu przez Gminne Spółki Wodne z terenu powiatu włocławskiego 
dotacji podmiotowych z różnych źródeł na realizację prac konserwacyjnych, napraw, urządzeń 
i obiektów melioracyjnych za rok 2021 oraz z realizacji zadań wynikających z nadzoru starosty 
nad spółkami wodnymi lokalne partnerstwo wodne stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.   

8. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań związanych  z ochroną gruntów 
rolnych i leśnych za 2021 rok.  
 

Przewodniczący Komisji –  poprosił Naczelnika Rolnictwa i  Ochrony Środowiska – Pana 
Mariusza Kieszkowskiego o przedstawienie tej informacji.  

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska – powiedział,  że w roku 2021, 
zostało wydanych  157 decyzji  administracyjnych,  które zezwalały na wyłączenie gruntów 
z produkcji rolniczej. Wyłączenie gruntów z produkcji następuje już faktycznie po dokonaniu 
już na przykład budowy domu. Łącznie w 2021 roku wyłączeniu ogółem nastąpiło 17 hektarów.  

Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy ktoś ma  jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań  Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem  
Informacji  Starosty Włocławskiego z realizacji zadań związanych  z ochroną gruntów rolnych 
i leśnych za 2021 rok i przeprowadził procedurę głosowania.  

 



Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Informację Starosty Włocławskiego z realizacji zadań związanych  z ochroną gruntów 
rolnych i leśnych za 2021 rok.  

Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań związanych  z ochroną gruntów rolnych 
i leśnych za 2021 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

9. Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2021 na terenie Powiatu 
Włocławskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne: 
 

a. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny 

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2021. 

b. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Gostyninie na 

obszarze powiatu włocławskiego  za rok  2021. 

c. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu 

na obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

d. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kole na 

obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

e. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie na 

obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

f. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny we Włocławku  

na obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali Sprawozdania z działań 
podejmowanych w roku 2021 na terenie Powiatu Włocławskiego przez Państwowe 
Gospodarstwo Wodne w  Aleksandrowie Kujawskim, w  Gostyninie, w Inowrocławiu, w Kole, 
w Kutnie, we Włocławku.  

Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy ktoś ma  jakieś pytania lub uwagi  
dotyczące przedstawionych sprawozdań? Nie było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań 
i uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działań 
podejmowanych przez Nadzór Wodny w  Aleksandrowie Kujawskim na obszarze powiatu 
włocławskiego za rok 2021 i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Aleksandrowie 
Kujawskim na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2021.  
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Aleksandrowie Kujawskim 
na obszarze powiatu włocławskiego za rok 2021 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działań 
podejmowanych przez  Nadzór Wodny w Gostyninie na obszarze powiatu włocławskiego  za 
rok  2021 i przeprowadził procedurę głosowania.  
 
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja  
przyjęła Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór w Gostyninie na obszarze 
powiatu włocławskiego  za rok  2021. 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Gostyninie na obszarze 
powiatu włocławskiego  za rok  2021  stanowi  załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działań 
podejmowanych  przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu na obszarze powiatu włocławskiego 
za rok  2021 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu na 
obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu na obszarze 
powiatu włocławskiego za rok  2021 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działań 
podejmowanych przez  Nadzór Wodny w Kole na obszarze powiatu włocławskiego za rok  
2021 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kole na obszarze 
powiatu włocławskiego za rok  2021. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kole na obszarze powiatu 
włocławskiego za rok  2021 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  



Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działań 
podejmowanych przez  Nadzór Wodny w Kutnie na obszarze powiatu włocławskiego za rok  
2021 i przeprowadził procedurę głosowania.  
 
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła  Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie na obszarze 
powiatu włocławskiego za rok  2021.  
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Kutnie na obszarze powiatu 
włocławskiego za rok  2021 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działań 
podejmowanych przez  Nadzór Wodny we Włocławku  na obszarze powiatu włocławskiego za 
rok  2021 i przeprowadził procedurę głosowania.  
 
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła  Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny we Włocławku  na 
obszarze powiatu włocławskiego za rok  2021. 
Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny we Włocławku  na obszarze 
powiatu włocławskiego za rok  2021 stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu.  
 
10. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? 

Radny Zygmunt Wierzowiecki – powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na to, co dzieje się 
w polskim   rolnictwie. Bardzo jestem zaniepokojony sytuacją w rolnictwie.  Rolnictwo to nasz 
majątek,  nasze bogactwo zmierza ku upadkowi. Spada pogłowie świń i bydła. Jestem 
zaniepokojony, że może nie być wystarczającego zaplecza w razie jakiś niebezpieczeństw, żeby 
się społeczeństwo mogło wyżywić. Trzeba zwrócić uwagę rządowi, aby wprowadził 
instrumenty, które by pozwalały na większą opłacalność produkcji zwierzęcej. Nie wyobrażam 
sobie przyszłości tego importu z innych państw. W każdej chwili nasza Polska może być 
w wielkim niebezpieczeństwie, jeżeli chodzi o wyżywienie. Nasze bogactwo to kiedyś było 
tylko rolnictwo. Nie mamy żadnych zapasów naturalnych złota, srebra, ropy żebyśmy mogli 
jakoś egzystować. Jeżeli nie będzie w ogóle rolnictwa, będziemy skazani na uwarunkowania 
innych państw, mocarstw. Będziemy zależni i nie będziemy czuli się jak u siebie.  

Radny Jan Ambrożewicz – powiedział, że chciałby aby się udało Panią  Annę  Gembicką 
Sekretarza Stanu w Ministerstwie  Rolnictwa i Rozwoju Rolnictwa zaprosić na sesję i  usłyszeć 
od najważniejszej osoby w naszym województwie jaka jest sytuacja i jakie są perspektywy 
rozwoju i pomocy dla rolników. Może na sesji wtedy usłyszymy jakie są programy pomocowe, 
na co można liczyć jako rolnicy, co nas czeka, czy ewentualnie już przechodzić na emeryturę, 



bądź sadzić lasy lub zajmować się produkcją i jaką produkcję, żebyśmy przeżyli. Nie na 
zasadzie dotacji  lub pomocy z gminy, bo myślę, że powyżej 10 hektarów jest gospodarstwo, 
to już jeżeli przy małym składzie osobowym, to już i tak zasiłku socjalnego nie dostanie.  

Radny Grzegorz Śledziński – powiedział, że Pan Radny Zygmunt Wierzowiecki i Radny Jan 
Ambrożewicz zwrócili słuszną uwagę, na to, co się dzieje z polskim rolnictwem. Radny 
mieszka na wsi od pokoleń. Gospodarstwo było z dziada pradziada W tej chwili nie ma 
następców. Warunki jakie w tej chwili są stwarzane dla młodych ludzi, powodują to, że polska 
wieś wyludnia się z młodych gospodarzy, a tworzą się tylko sypialnie. Ludzie pracują gdzieś  
poza rolnictwem.  Mieszkają tylko na wsiach, bo się dobrze mieszka. W mojej okolicy jest 
bardzo duża hodowla trzody chlewnej w dwóch dużych fermach. Są to młodzi ludzie, którzy 
postawili na produkcję trzody chlewnej. Rozmawiając z nimi oni mówią, że nie wiedzą co mają 
zrobić przy cenie warchlaka, przy cenie komponentów do produkcji do pasz.  

Przewodniczący Komisji – powiedział, że to jest dobry pomysł, żeby na sesję  zaprosić 
Sekretarz Stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Rolnictwa -  Panią  Annę Gembicką.  

 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 
 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
w dniu  3 sierpnia  2022 roku o godzinie 14:40 dokonał zamknięcia obrad Komisji.   

 
 
 
                    Przewodniczący Komisji 
            Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
 
 
 
                      Wojciech Rudziński 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………. 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 


